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Beantwoording van de vragen 

Gedurende het jaar vinden op het Exercitieveld verschillende grote en kleine evenementen plaats. Progressief Woerden 
vindt het van belang dat dit terrein aantrekkelijk blijft. Tussen de evenementen door ligt het veld er soms wat verloren bij. 
Daarnaast hebben de historische bomen te lijden van sommige evenementen en van het asfalt dat tot aan de stam is 
aangelegd. Inmiddels zijn er gaten gevallen in de bomenrijen.  

Toen we in 2021 het Raadsvoorstel Scenarios Exercitieveld (over aanpak bestrating en riool rond het veld), bespraken, 
heeft de raad iets willen doen om het terrein aantrekkelijk te houden. Tijdens de raadsvergadering in juni 2021 zijn 
daartoe het amendement Heraanplant Exercitieveld Woerden en de motie Een mooi en levend Exercitieveld 
aangenomen. Het amendement vroeg om heraanplant van de lege gaten in de bomenrijen en het aanbrengen van 
grondplaatsverbetering, zodat ook de huidige kastanjes zo lang mogelijk levensvatbaar zijn. En de motie riep op te 
onderzoeken hoe het Exercitieveld levendiger en multifunctioneler gebruikt kan worden buiten de evenementen om.  

In de zomerupdate 2024 van het beheer openbare ruimte staat dat de werkzaamheden aan het Exercitieterrein zijn 
afgerond. Het in het raadsvoorstel genoemde groot onderhoud aan de asfaltverharding en de bestrating aan het pad zijn 
inmiddels ruime tijd geleden uitgevoerd.  

Toch zien wij niet dat uitvoering is gegeven aan bovengenoemd amendement en motie. De motie is ook niet meer terug 
te vinden op de Lange Termijn Agenda / Lijst moties en Toezeggingen.  

Progressief Woerden heeft hierover de volgende vragen aan het college:  

Wat is de stand van zaken omtrent bovenstaand amendement en motie?  

Kunt u aangeven waarom hieraan nog geen opvolging gegeven is, en wanneer dat wel gebeurt?  

Hoe voorkomt de gemeente in de toekomst dat tijdens werkzaamheden schade aan bomen ontstaat, zoals de schade 
door het asfalt aan het Exercitieterrein?  

Binnen welke termijn streeft het college ernaar invulling te geven aan aangenomen amendementen en moties, of, indien 
meer tijd nodig is, de raad te informeren over de stand van zaken daarvan? 

  

Beantwoording: 

• Wat is de stand van zaken omtrent bovenstaand amendement en motie?  



  

De motie “Een mooi en ‘levend’ Exercitieveld” is beantwoord middels een raadsinformatiebrief, kenmerk D/21/037573. 

  

De stand van zaken ten aanzien van het amendement is als volgt: 

1. De inrichting van het Exercitieveld, conform scenario 1b, is in 2022 uitgevoerd. De verwijzing naar de 
zomerupdate 2024 lijkt niet correct. In deze update  staat enkel benoemd dat het onderhoud aan het hekwerk is 
afgerond.  

2. De kastanjebomen worden minimaal een keer per jaar geïnspecteerd. Een extra inspectie wordt uitgevoerd voor 
de start van evenementen, zodat eventuele risicovolle takken en/of bomen voortijdig verwijderd kunnen worden. 
Indien uit een inspectie blijkt dat een boom niet langer behouden kan worden, omdat de boom te slecht is en dit 
de veiligheid in gevaar brengt, dan wordt de boom gekapt.  

3. Met de Bomenwacht wordt er gewerkt aan scenario’s om inzicht te geven in de wijze waarop de lege plekken 
kunnen worden opgevuld met nieuwe bomen. Daarbij wordt ook aandacht besteed aan het zo lang mogelijk 
behouden van de bestaande bomen. Met deze  scenario’s ontstaat een compleet beeld van de mogelijkheden en 
de daarbij horende consequenties. De raad kan hierover dan een afgewogen besluit nemen.  

In de eerste helft van 2025 zal de raad geïnformeerd worden over deze scenario’s. 

4. Onderdeel van de scenario’s is de instandhouding van de bestaande bomen. Ook is hierin opgenomen hoe 
nieuwe bomen een toekomstbestendige plaats geboden kan worden. 

5. De afgelopen jaren zijn specifieke voorwaarden met betrekking tot de bescherming van de bomen opgenomen in 
de vergunningen. Vanaf 2024 is dit structureel geborgd in het Evenementenbeleid Woerden 2024. 

  

  

• Kunt u aangeven waarom hieraan nog geen opvolging gegeven is, en wanneer dat wel gebeurt?  

  

Aan de motie is opvolging gegeven, zie het antwoord op vraag 1. 

Aan het amendement is ten dele opvolging gegeven. Ten aanzien van het behouden van de bestaande bomen en het 
aanplanten van nieuwe bomen worden scenario’s uitgewerkt, zie antwoord 1. 

  

• Hoe voorkomt de gemeente in de toekomst dat tijdens werkzaamheden schade aan bomen ontstaat, zoals de 
schade door het asfalt aan het Exercitieterrein?  

  

De gemeente werkt volgens het Handboek Bomen. Dat is ook hier van toepassing. Dit handboek ziet toe op een 
werkwijze die gericht is op het voorkomen van schade aan bomen, zowel boven- en ondergronds. 

Ondanks dat kan het voorkomen dat er schade ontstaat. Bij bomen die dicht langs (praktisch tegen) de 
rijbaan/parkeerstrook staan is het risico op schade niet geheel weg te nemen. 

  

• Binnen welke termijn streeft het college ernaar invulling te geven aan aangenomen amendementen en moties, of, 
indien meer tijd nodig is, de raad te informeren over de stand van zaken daarvan?  

  

Binnen 6 maanden verwacht het college de raad te informeren over de scenario’s. Op basis van besluitvorming over die 
scenario’s kan invulling gegeven worden aan de openstaande onderdelen van het amendement. 
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